
 

 Z á p i s 

z ustavujícího veřejného  zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, 

konaného dne 19.10. 2022 

 

Zahájeno: 18:02  hod      Ukončeno: 18:40 hod.  

 

Přítomni : L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,               

J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,       

Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

 

Omluveni: Ing. F. Marcián 

Hosté: M. Ustohalová, K. Sekaninová, J. Bednářová, M. Brabcová, V. Ševčík, P. Ondriáš 

 

 

 

1. Zahájení 

Dosavadní starosta obce, jako předsedající dnešního zasedání, zahájil ustavující 

zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18.02 hodin a přivítal všechny přítomné. 

Konstatoval, že ustavující zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu s § 91 odst. 

1 zák. č. 128/2000 Sb. v platném znění konalo do 15 dnů ode dne uplynutí lhůty pro 

podání návrhů soudu na neplatnost voleb nebo hlasování. Lhůta uplynula dne 7.10.2022, 

žádný návrh nebyl podán. Informace o konání ustavujícího zasedání byla zveřejněna na 

Úřední desce OÚ Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního 

zasedání a konstatoval, že je přítomno 14 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy 

usnášení schopné.  

Dále předsedající seznámil zastupitele, že je pořizován zvukový záznam jednání, který 

výhradně slouží pro potřebu vyhotovení zápisu z tohoto jednání. 

 

 

Předsedající dále uvedl, že ve volbách do obecních zastupitelstev konaných ve dne        

23. a 24. září 2022 byli zvoleni do Zastupitelstva obce Rajhradice tito zastupitelé: 

 

L. Přichystal, Ing. F. Marcián, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,       

M. Homola, J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,            

P. Nevídal, Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

 

 

2. Složení slibu členů zastupitelstva obce 

Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zák. o obcích vyzval členy zastupitelstva ke složení 

slibu. Před složením slibu předsedající upozornil přítomné členy zastupitelstva, že 

odmítnutí složit slib nebo složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 

zák.č. 491/2001 Sb., v platném znění). 

Předsedající přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o obcích „Slibuji věrnost České 

republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, 

v zájmu obce a jejich občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky“ a jmenovitě 

vyzval přítomné členy zastupitelstva ke složení slibu pronesením slova „Slibuji“ a 

podpisem slibu na připraveném archu. 

 

 



3. Určení ověřovatelů a zapisovatelů 

Předsedající vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 

ustavujícího zasedání ZO.  Navrženi byli: Z. Vágner a Mgr. M. Čermáková. 

Dále si zastupitelstvo určilo zapisovatele dnešního ustavujícího zasedání ZO.  

Navržena byla: K. Sekaninová.        

 

Předsedající vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 1 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu ustavujícího zasedání ZO Rajhradice 

pana Z. Vágnera a Mgr. M. Čermákovou a zapisovatelem dnešního ustavujícího 

zasedání byla jmenovaná K. Sekaninová.   

 Pro: 14 - L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

            Proti: 0     

            Zdržel se: 0 

           Usnesení č.1 bylo přijato. 

 

 

4. Schválení programu 

Předsedající přednesl návrh programu zasedání. 

 

PROGRAM :    1.   Zahájení 

2. Složení slibu členů zastupitelstva obce 

3. Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu 

4. Schválení programu zasedání 

5. Schválení volebního řádu 

6. Volba volební komise 

7. Volba starosty, místostarosty a členů rady obce 

8. Zřízení finančního a kontrolního výboru 

9. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů 

zastupitelstva 

10. Diskuze 

11. Závěr 

 

Předsedající vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 2 

ZO schvaluje program dnešního zasedání.        

 Pro: 14 - L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

 Proti: 0     

            Zdržel se: 0 

            Usnesení č.2 bylo přijato. 

 

 

 

 



5. Schválení volebního řádu 

Předsedající seznámil ZO návrh volebního řádu, který je přílohou zápisu a otevřel 

diskuzi. 

ZO dostali emailem, veřejné hlasování bylo domluveno. V čl.2 je uvedeno, že členy 

komise je 3 členná.  

 

Diskuze: 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

  

Předsedající vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 3 

ZO schvaluje volební řád.        

 Pro: 14 - L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

 Proti: 0     

            Zdržel se: 0 

            Usnesení č.3 bylo přijato. 

 

 

6. Volba volební komise 

Předsedající navrhl, aby volební komise měla 3 členů a jako členy volební komise 

navrhl paní M. Ustohalovou, paní J. Bednářovou a paní M. Brabcovou. 

 

Diskuze: 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

  

Předsedající vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 4 

ZO schvaluje 3 člennou volební komisi v tomto složení: 

paní M. Ustohalová, paní J. Bednářovou  a paní M. Brabcovou. 

 Pro: 14 - L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

            Proti: 0     

            Zdržel se: 0 

            Usnesení č.4 bylo přijato. 

 

 

7. Volba starosty, místostarosty a členů rady obce 

 

Určení počtu místostarostů. 

Předsedající navrhl, aby zastupitelstvo volilo pouze jednoho neuvolněného 

 místostarostu. 

 

Diskuze: 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 



Předsedající vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 5 

ZO schvaluje zvolení jednoho neuvolněného místostarosty. 

          Pro: 14 - L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

            Proti: 0     

            Zdržel se: 0 

            Usnesení č.5 bylo přijato.  

            

  

           Určení, které funkce budou členové ZO vykonávat jako dlouhodobě uvolnění. 

Předsedající navrhl, aby funkce starosty obce byla vykonávána jako uvolněná (ve 

smyslu § 71 zák. o obcích). 

 

Diskuze: 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

  

Předsedající vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 6 

ZO v souladu s § 84 odst. 2 písm. k) zákona o obcích určuje, že pro výkon funkce 

starosty obce bude člen zastupitelstva dlouhodobě uvolněn. 

         Pro: 14 -  L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

 Proti: 0     

            Zdržel se: 0 

            Usnesení č.6 bylo přijato. 

 

 

Volba starosty 

Předsedající požádal volební komisi, aby provedla volbu starosty, místostarosty a členů 

rady. Volební komise si zvolila předsedu volební komise, kterou se stala paní M. 

Ustohalová. 

Předsedkyně volební komise vyzvala zastupitele k podání návrhu na kandidáta do 

funkce starosty.  

Byl podán  následující návrh: 

Ing. J. Bednář  navrhl zvolit do funkce starosty pana Luboše Přichystala. 

Pan Luboš Přichystal kandidaturu přijal. 

Jiné návrhy nebyly podány. 

Předsedající vyzval volební komisi, aby zahájila volbu starosty. 

 

Předsedkyně volební komise paní M. Ustohalová oznámila, že na funkci starosty 

kandiduje pan Luboš Přichystal. 

Poté byla zahájena veřejná volba starosty. 

 

Po sečtení hlasů volební komise oznámila výsledek hlasování pro pana Luboše 

Přichystala. 



 Pro: 14 -  L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

            Proti: 0     

            Zdržel se: 0 

 

           Starostou obce byl řádně zvolen pan Luboš Přichystal. 

 

Volba místostarosty 

Předsedkyně volební komise vyzvala zastupitele k podání návrhu na kandidáta do 

funkce místostarosty. Byl podán  následující návrh: 

Starosta navrhuje na funkci místostarosty pana Ing. F. Marciána.  

Ing. F. Marcián kandidaturu přijal. Přijetí kandidatury potvrdil zaslaným Čestným    

prohlášením, kterou zaslal prostřednictvím datové schránky. 

Jiné návrhy podány nebyly. 

 

Předsedkyně volební komise  paní   M. Ustohalová oznámila, že na funkci místostarosty 

kandiduje pan Ing. F. Marcián. 

Následovala veřejná volba místostarosty. 

 

Po sečtení hlasů volební komise oznámila výsledek hlasování pro pana Ing. F. Marciána. 

         Pro: 14 -  L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

            Proti: 0     

            Zdržel se: 0 

 

Místostarostou obce byl řádně zvolen Ing. F. Marcián. 

 

Volba členů rady. 

Předsedkyně volební komise paní M. Ustohalová konstatovala, že Rada obce Rajhradice 

má 5 členů včetně starosty a místostarosty, volit se tedy budou jen 3 členové rady. 

Předsedkyně volební komise vyzvala členy zastupitelstva k podání návrhů na funkci 

členů rady. 

Starosta obce navrhl zvolit do funkce členy rady pana Ing. M. Kubeše, paní  Mgr. M. 

Čermákovou a pana Ing. M. Komendu.  

Všichni navržení kandidáti vyslovili s kandidaturou souhlas. 

Jiné návrhy nebyly podány. 

 

Předsedkyně volební komise paní M. Ustohalová oznámila, že na funkci člena rady 

kandiduje pan Ing. M. Kubeš, paní  Mgr. M. Čermáková a pan Ing. M. Komenda. 

Následovala veřejná volba členů rady. 

 

Ing. M. Kubeš 

 Pro: 14 -  L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

            Proti: 0      

            Zdržel se: 0 

 



 

Mgr. M. Čermáková 

 Pro: 14 -  L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

 Proti: 0     

            Zdržel se: 0 

 

Ing. M. Komenda 

 Pro: 14 -  L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

 Proti: 0     

            Zdržel se: 0 

 

Předsedkyně volební komise oznámila, že pan Ing. M. Kubeš, paní Mgr. M. 

Čermáková  a pan Ing. M. Komenda byli za členy rady obce řádně zvoleni. 

 

  

8. Zřízení finančního a kontrolního výboru 

 

Určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 

Starosta obce navrhl 3 členný finanční výbor a 3členný kontrolní výbor. 

 

Diskuze: 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č.7  

ZO zřizuje 3 členný finanční výbor.       

          Pro: 14 -  L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                          J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                          Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

 Proti: 0     

            Zdržel se: 0 

            Usnesení č.7 bylo přijato. 

 

Usnesení č.8  

ZO zřizuje 3 členný kontrolní výbor.       

          Pro: 14 -  L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

 Proti: 0     

            Zdržel se: 0 

            Usnesení č.8 bylo přijato. 

 

 

 

 



Volba předsedy finančního výboru 

Starosta požádal volební komisi, aby provedla volbu předsedy finančního výboru, 

předsedy kontrolního výboru a členů těchto výborů. 

Předsedkyně volební komise vyzvala členy zastupitelstva k podání návrhů na funkci 

předsedy finančního výboru.  

Starosta navrhl pro výkon funkce předsedy finančního výboru pana Ing. J. Bednáře. 

            Pan Ing. J. Bednář kandidaturu přijal. 

Jiný návrhy nebyly podány. 

 

Předsedkyně volební komise paní oznámila, že na funkci předsedy finančního výboru 

kandiduje pan Ing J. Bednář. 

Následovala veřejná volba předsedy finančního výboru. 

 

Ing. J. Bednář 

         Pro: 13 -  L. Přichystal, O. Burda, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

            Proti: 0 

            Zdržel se: 1 – Ing. J. Bednář  

 

Po sečtení hlasů volební komise oznámila, že předsedou finančního výboru byl zvolen 

pan Ing. J. Bednář. 

 

 

Volba předsedy kontrolního výboru 

Předsedkyně volební komise vyzvala členy zastupitelstva k podání návrhů na funkci 

předsedy kontrolního výboru.  

Starosta navrhl pro výkon funkce předsedy kontrolního výboru pana O. Burdy. 

            Pan O. Burda kandidaturu přijal. 

Jiné návrhy nebyly podány. 

 

Předsedkyně volební komise oznámila, že na funkci předsedy kontrolního výboru 

kandiduje pan O. Burda. 

Následovala veřejná volba předsedy kontrolního výboru. 

 

           O. Burda 

         Pro: 13  -  L. Přichystal, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                          J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                          Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

            Proti: 0   

            Zdržel se: 1 – O. Burda 

 

Po sečtení hlasů volební komise oznámila, že předsedou kontrolního výboru byl 

zvolen pan O. Burda. 

 

 

Volba členů finančního výboru. 

Předsedkyně volební komise vyzvala členy zastupitelstva k podání návrhů na funkci 

členů finančního výboru obce.  



Ing. J. Bednář podal návrh, na dva členy finančního výboru. Navrhl pana                           

Ing. J. Zemánka a pana P. Nevídala.  

            Oba navržení kandidaturu přijali. 

            Jiné návrhy nebyly podány. 

 

Předsedkyně volební komise paní M. Ustohalová oznámila, že na funkci členů 

finančního výboru obce kandiduje pan Ing. J. Zemánek a pana P. Nevídal.  

Následovala veřejná volba členů finančního výboru. 

 

Ing. J. Zemánek 

         Pro: 13 -  L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner  

            Proti: 0     

            Zdržel se: 1- Ing. J. Zemánek 

 

            P. Nevídal 

          Pro: 14 -  L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                          J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                          Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

            Proti: 0    

            Zdržel se: 0 

 

Předsedkyně volební komise oznámila, že  byli za členy finančního výboru obce 

řádně zvoleni. 

 

 

Volba členů kontrolního výboru. 

Předsedkyně volební komise vyzvala členy zastupitelstva k podání návrhů na funkci 

členů kontrolního výboru obce.  

Pan O. Burda podal návrh, na dva členy kontrolního výboru. Navrhl pana J. Klašky a     

pana  J. Knotka.  

            Oba navržení kandidaturu přijali. 

            Jiné návrhy nebyly podány. 

 

Předsedkyně volební komise oznámila, že na funkci členů kontrolního výboru kandiduje 

pan J. Klaška a pan J. Knotek. 

Následovala veřejná volba členů kontrolního výboru. 

 

           J. Klaška 

         Pro: 14 -  L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

            Proti: 0     

            Zdržel se: 0 

 

            J. Knotek 

          Pro: 14 -  L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemáne 



          Proti: 0     

            Zdržel se: 0 

             

Předsedkyně volební komise paní oznámila, že pan J. Klaška a pan J. Knotek byli 

za členy kontrolního výboru obce řádně zvoleni. 

 

Starosta ukončil úkol volební komise a všem poděkoval. 

 

 

9. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů 

Starosta navrhl výši odměn za výkon funkcí neuvolněným členům dle Přílohy k nařízení 

vlády č. 318/2017 Sb., o odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, v platném 

znění.  

 

Místostarosta odměna ve výši 32.501,-Kč hrubého měsíčně 

Členové rady odměna ve výši 7.223,-Kč hrubého měsíčně 

Předseda výborů a komise odměna ve výši 3.611,-Kč hrubého měsíčně 

Členové výboru a komise odměna ve výši 3.010,-Kč hrubého měsíčně 

Člen ZO odměna ve výši 1.805,- Kč hrubého měsíčně 

 

Diskuse: 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování o jeho návrhu. 

 

Usnesení č.9  

ZO v souladu s § 72 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o obcích stanovuje dle Přílohy k 

nařízení vlády č. 318/2017 Sb., v platném znění, odměnu za výkon funkce 

neuvolněného člena Zastupitelstva bez souběhu funkcí ve výši: 

Místostarosta odměna ve výši 32.501 Kč hrubého měsíčně 

Členové rady odměna ve výši 7.223 Kč hrubého měsíčně 

Předseda výborů a komise odměna ve výši 3.611 Kč hrubého měsíčně 

Členové výboru a komise odměna ve výši 3.010 Kč hrubého měsíčně 

Člen ZO odměna ve výši 1.805 Kč hrubého měsíčně 

Odměna bude poskytována od dne 19.10.2022. 

       

         Pro: 14 -  L. Přichystal, O. Burda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,  M. Homola,                    

                         J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, F. Lysák,  P. Nevídal,          

                         Ing. G. Řeháčková,  Z. Vágner, Ing. J. Zemánek 

 Proti: 0     

            Zdržel se: 0 

            Usnesení č.9 bylo přijato. 

 

 

10.Diskuze 

P. Ondriáš- chtěl bych poděkovat zastupitelstvu, že vyřídili okamžitě to sklo u těch 

bývalých popelnic. Chtěl jsem se zeptat, jestli se bude letos tisknout kalendář obce? 

Starosta- ano, bude. 

P. Ondriáš- v loni na podzim jsem říkal, že na ulici Spojovací a Nové praská ten 

asfalt, říkali jste, pane starosto, že na to nejsou peníze, že až v příštím roce. Letošní 



rok už končí a nic se nedělo. Předpokládám, že by se to ještě mohlo udělat. Ten asfalt 

je, ty praskliny jsou dvakrát větší, než to bylo v loni. A není to teda jen na těchto dvou 

ulicích. Pokud se to bude zpravovat, tak bych doporučil, aby se prošla celá obec. Byla 

by strašná škoda, kdyby se začaly vytvářet nějaké díry. Pak jsem se chtěl zeptat, jaké 

bylo využití písku z pískoviště? Jak se tam měnil. Navrhoval jsem, aby se využil na 

posypové práce v zimě. Kam se ten písek ztratil? 

Starosta- nevím, jestli jezdíte nebo chodíte do sběrného dvora? Jestli ano, tak jste si 

mohl všimnout hromady písku, která je vedle plechového přístřešku od společnosti 

ELEKTROWIN. Písek byl uskladněn tam. Písek z pískoviště nelze použít na zimní 

posyp, protože v písku jsou různé bábovičky a hračky a to ucpává ten náš sypač. 

P. Ondriáš- jsem navrhoval loni, že by se to mohlo prokádrovat. 

Starosta- cena toho písku není zas až tak enormní, abychom nemohli koupit fůru 

písku nového. 

P. Ondriáš- takže ten písek tam bude na věčné časy nebo jak? 

Starosta- není na věčné časy. Používáme ho pod dlažbu, když někde překládáme a tak 

podobně. 

P. Ondriáš- to mně stačí jako vysvětlení. Posledně jak byla ta neslavná schůze, tak 

staré zastupitelstvo slíbilo, že udělá zápis a zveřejní ho jako ostatní zápisy. Uplynul 

měsíc a staré zastupitelstvo, jsem předpokládal, si tento rest splní. Před chvilkou jsem 

se díval a zápis vyvěšen není.  

Starosta- pane Ondriáši, na tom zastupitelstvu jste byl přítomen. Měl jste tam 

dokonce několik jadrných příspěvků, které jsou zaznamenány v tom zápise. Zápis 

zpracovávám já osobně. Zápis je z 90% hotový. Je zde k nahlédnutí tady u paní 

Brabcové. Prosím, pošlete ho panu Ondriášovi. 

P. Ondriáš- já se na něho podívám až bude na internetu. 

Starosta- zápis má 17 stran. Mám i jiné povinnosti a nemohu si k tomu sednout a 

udělat to najednou. A bohužel je to velmi ožehavé téma a je třeba přistupovat k tomu 

podrobně. Zvukový záznam obsahuje několik míst, kde diskutuje hlava nehlava, deset 

lidí přes sebe a je velmi obtížné to z toho záznamu vytáhnout. 

P. Ondriáš- tomu rozumím. Situace byla vypjatá z obou stran, ale ještě u té 

příležitosti se chci zeptat, nelíbilo se mně osobně a dotklo se mně to, jakým způsobem 

jste jednali ohledně pana Priště. Vy jste prohlásili, že mluví vulgárně. 

Kdo toho člověka vzal před lety do pracovního poměru? 

Starosta- pane Ondriáši, to jsou pracovně právní informace a k tomu já se vyjadřovat 

nebudu. 

P. Ondriáš- takže pan Prišť tady pracoval x let, nebyla k němu žádná připomínka a 

najednou, když paní Prišťová dala výpověď, tak najednou je pan Prišť vulgární a 

dostal od vás výpověď taky. Dostal od Vás nějakou slovní důtku? 

Starosta- pane Ondriáši, bez komentáře. Jen k tomu řeknu, že pan Prišť není 

zaměstnancem obecního úřadu, respektive Obce Rajhradice. Je zaměstnancem školy. 

Dál se k tomu vyjadřovat nebudu. 

O. Burda- toto přece není pracovní zastupitelstvo. 

Starosta- ano, není. Ale pan Ondriáš to takto nevnímá. Má ještě jeden dotaz tak mu na 

něho odpovím.  

P. Ondriáš- ten váš leták co koloval po obci před volbami, chtěl jsem se zeptat, kdo to 

financoval? Mám na to právo, to vědět. 

Starosta- já osobně jsem to zaplatil ze svých peněz. Můžu doložit doklad, ale Vám ho 

předkládat nebudu. 

P. Ondriáš- nemusíte, samozřejmě. Předpokládám, že se to tisklo asi na obci, ne. 

Starosta- jak na obci? To tiskla tiskárna. Mám daňový doklad od tiskárny. 



P. Ondriáš- takže Vy máte daňový doklad? 

Starosta- ano, vždyť to teď říkám. 

P. Ondriáš- mám takovou představu, že bych jednou měsíčně v neděli mezi 9-11 

hodinou začal organizovat tady v prostorách obecního úřadu takové posezení dětí, 

jejich rodičů, důchodců, a že by se dělali nějaké manuální věci, hračky by se 

vytvářely, nějaký takový klub, který by je nějakým způsobem sdružoval. Jestli by, ze 

strany obce, byla k tomu náklonost? A určily by se podmínky. 

Starosta- v neděli dopoledne je úřad v podstatě volný. Není problém v kalendáři najít 

termín. Máte pane Odriáši zelenou. Termíny sálu dáme k dispozici a vy budete ten 

nosný prvek.  

P. Ondriáš- a co se týče poplatku? Kolik by to stálo? 

Starosta- pokud za to nebudete nějak Vy osobně vybírat finanční obnos, tak já za sál 

nebudu chtít také žádný finanční obnos. 

P. Ondriáš- určitě ne. Já si to promyslím a začátkem listopadu bych Vás kontaktoval 

Starosta- dobře, dohodnuto. 

 

 

      11.Závěr 

Na závěr jednání poděkoval starosta obce volební komisi za činnost, hostům za účast a 

schůzi ukončil v 18,40hodin. 

 

 

 

 Zapsala: K. Sekaninová    Ověřil:  Z. Vágner, v.r. 

 

  

 L. Přichystal, v.r.      Mgr. M. Čermáková, v.r. 

     


